
   Aleksandrów Kuj. 04.03.2009r. 

    

                      

Protokół nr 33/09 z posiedzenia Zarządu ZGZK 
w dniu 04.03.2009r. 

 

Ad.1 

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Ziemi Kujawskiej przywitał 

członków Zarządu.                        

Na podstawie listy obecności ( załącznik nr 1 do protokołu ) stwierdził quorum. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący Andrzej Cieśla odczytał proponowany porządek obrad ( załącznik nr 2 ). 

Proponuje zmienić kolejność porządku obrad, tak aby pierwszą sprawą była „Analiza 

bieżących potrzeb Składowiska Odpadów w Służewie, jego funkcjonowanie w najbliższej 

przyszłości oraz perspektywy dalszego rozwoju”. 

Zadaje pytanie: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do proponowanego Porządku obrad ? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Na protokolantkę jednogłośnie wyznaczono Iwonę Żbikowską. 

 

Ad. 4 

Protokół z poprzedniego posiedzenia zarządu został przyjęty jednogłośnie, po uprzednim 

odczytaniu wniosków. 

 

Ad. 5 

Pan Przewodniczący Zarządu ZGZK Andrzej Cieśla przechodzi do punktu 8 porządku obrad, 

dotyczącego analizy bieżących potrzeb Składowiska Odpadów.  

Skierowaliśmy  pismo do Pana Prezesa  dotyczące funkcjonowania Spółki. 

Otrzymaliśmy pisemną odpowiedz. 

Pan Przewodniczący Zarządu ZGZK odczytuje pismo od Prezesa EKOSKŁAD-u  z 

informacjami o stanie Składowiska Odpadów. 

Czy  Pana Prezesa chciałby   uzupełnić te informacji? 



 

Pan Janusz Wiśniewski – Prezes Spółki - Na koniec 2008 roku zdeponowano 181936 Mg 

odpadów , ok. 12 % stanowi tzw. przysypka. Kwatera jest wypełniona w 93 %. 

Możliwości dalszego składowania odpadów  na kwaterze oceniam  na okres od 1 roku do 1,5 

roku.  Czas ten będzie uzależniony od deponowanych na kwaterze odpadów. 

Na dzień dzisiejszy w moim odczuciu kwatera jest nie potrzebna i trzeba zlecić budowę 

mniejszej kwatery o wymiarach 120 m szerokości ,70 m długości z przygarbieniem i zacząć 

eksploatować tę kwaterę nie zamykając jeszcze tej starej. 

Ponieważ przyjdzie decyzja, żeby zamknąć kwaterę i karzą nam rekultywować ją. 

Jest autorski projekt budowy kwatery  z 1995 roku przygotowany przez Pana Baranieckiego i 

możemy z niego skorzystać. 

Po co płacić za nowy projekt , jak możemy go przerobić i zapłacić dużo mniej. 

 

Pan Piotr Marciniak – Wójt gminy Waganiec - dokumentacji tej już nie ma , inwestycja 

została zakończona, pozwolenia na budowę dawno wygasło i o czym teraz mówimy. 

 

Prezes PUP EKOSKŁAD – jeśli jest dokumentacja opracowana to ona obowiązuję. Jak 

dokumentacja została dokonana na zlecenie to prawa autorskie my również przejęliśmy. 

 

Pan Andrzej Nawrocki – Burmistrz Miasta Nieszawy -  proponuje aby przekazać 

Składowisko odpadów gminie Aleksandrów Kujawski. 

 

Pan Andrzej Olszewski –  Wójt gminy Aleksandrów Kujawski - nie widzę przeszkód aby 

takie wysypisko powstało w Nieszawie i Pan Burmistrz mógłby czerpać z tego dochody. 

 

Prezes PUP EKOSKŁAD – Spółka boryka się z trudnościami, utraciła płynność finansową. 

Zawsze w gorszej sytuacji jest stawiana Spółka. Związek Gmin dusi Spółkę. 

 

Przewodniczący Zarządu ZGZK -  na dzień dzisiejszy mamy tylko miejsce i pozwolenie 

zintegrowane. 

 

Prezes Spółki z zamykaniem kwatery nie ma się co spieszyć. Trzeba poczynić zdecydowane 

kroki do budowy nowej kwatery. 

 



Pan Andrzej Olszewski – najprostszą sprawą będzie zaproszenie autora projektu Pana 

Baranieckiego i zapytani go jak to by wyglądało. 

 

 

Pan Przewodniczący – uzgadniamy termin spotkania z Panem Baranieckim na  23,24 

albo 25 marca 20009r. na spotkanie wybiera się Pan Andrzej Nawrocki, Pan Andrzej 

Cieśla i Pan Prezes Janusz Wiśniewski. 

 

11:00 przybywa na Posiedzenie Zarządu Wójt gminy Koneck Pan Ryszard Borowski oraz 

Pani Wójt gminy Raciążek Wiesława Słowińska. 

 

Poruszono również kwestie porozumienia dotyczącą przekazania nadzoru nad 

zrekultywowanym składowiskiem odpadów w Służewie. 

Pan Prezes Janusz Wiśniewski proponuje wprowadzenie kilku zmian. 

Wobec braku sprzeciwu przy uzgodnieniu treści porozumienia  z Panem Mecenasem 

ZGZK  Zarząd  przyjmuję proponowane  porozumienie  jednogłośnie. ( 3 głosy za , 1 

głos wstrzymujący). 

 

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu ZGZK kończy temat  związany ze Spółką. 

 

Ad. 6  

 

Pan Przewodniczący przechodzi do kolejnego punktu obrad w sprawie zatwierdzenia treści  

specyfikacji Istotnych  Warunków Zamówienia  dla przetargu na opracowanie  dokumentacji 

technicznej  dla zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na terenie gmin należących do ZGZK”. 

 

Pan Przewodniczący informuję o  spotkaniu z Radnymi z Raciążka w wyniku którego udało 

się przekonać Radnych o przystąpienia gminy Raciążek do inwestycji budowy ścieżki 

rowerowej.  

 

Przedstawiono kilka  uwag co do Specyfikacji m.in.  wskazać podmiot wiodący, dodać  pkt 

6.3.3 „W przypadku złożenia oferty wspólnej wszelkie zapisy dotyczące Wykonawcy dotyczą 

wszystkich Wykonawców”  oraz zrobić kilka poprawek kosmetycznych.    

 



Pan Przewodniczący – Czy są jeszcze  jakieś wątpliwości co do Specyfikacji? 

Wobec braku  zastrzeżeń proponuję  zatwierdzić Specyfikację Istotnych Warunków  

zamówienia wraz z dokumentami towarzyszącymi z  uwzględnieniem poprawek. 

Kto z Państwa jest za? 

4 głosy  -  za  

1 głos - wstrzymujący 

Specyfikacja została przyjęta. 

 

Ustalono jednogłośnie termin składania ofert  25 marca 2009r. do godz. 12:00, a o godz. 

13:00 otwarcie przy 3 osobowej komisji w skład której wchodzą: Pan Andrzej Nawrocki 

- Burmistrz Miasta Nieszawa, Pan Krzysztof Kalitka – Pełnomocnik do spraw 

Inwestycji oraz  Pan Mariusz Moneta – Radca Prawny ZGZK.  

 

 

Ad. 7 

 

Pan Przewodniczący przechodzi do punktu 7 porządku obrad w sprawie podjęcia uchwały  o 

aktualizacji dokumentów  niezbędnych do złożenia wniosku o dofinansowanie  zadania 

„Rozwój selektywny zbiórki odpadów na terenie gmin zrzeszonych w ZGZK”. 

 Odczytuje  projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu proponują poprawić § 1 na „ Zleca się aktualizację kosztorysów 

inwestorskich dotyczących budowy hali sortowniczej oraz innych dokumentów niezbędnych  

do złożenia wniosku o dofinansowanie”. 

 

Pan Przewodniczący  Andrzej Cieśla – Zadaje pytanie - Kto z Państwa jest za przyjęciem tej 

uchwały w takiej wersji? 

5 głosów za.  

Uchwałę nr 13/09 przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu przechodzi do kolejnego punktu dotyczącego 

zatwierdzenia treści umowy na opracowanie koncepcji budowy zakładu zagospodarowania 

odpadów. 



 

Pan Piotr Marciniak – Wójt gminy Waganiec – powinno w tej umowie być odniesienie do 

współpracy z Włocławkiem z Saniko. 

Członkowie Zarządu poparli wniosek Wójta gminy Waganiec. 

Pan Przewodniczący - Kto z Państwa jest za zatwierdzeniem treści umowy z poprawką którą 

zaproponował Pan Piotr Marciniak? 

5 głosów za 

Umowa na opracowanie koncepcji budowy zakładu zagospodarowania  odpadów została 

zatwierdzona jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Sprawy Wniesione: 

- Pan Przewodniczący - w związku z budową ścieżki rowerowej będzie  się pojawiać 

wiele pytań dotyczących prawa dysponowania nieruchomościami.  

      Dostaliśmy propozycję  udziału w  szkoleniu związaną z tą kwestią i proponuję na te  

      szkolenie   wysłać Pana Krzysztofa Kalitkę. 

            Decyzję wyjazdu na szkolenie została poparta. 

- Pan Przewodniczący – dostaliśmy również ofertę dotyczącą kompleksowego systemu  

      zbiórki odpadów. Jeśli ktoś z państwa byłby zainteresowany mam pismo informujące   

      o działalności tej firmy.  

      Proponuje to pismo przekazać Panu Prezesowi EKOSKŁADU. 

 

Ad.10 

Przewodniczący Zarządu ZGZK proponuje zakończyć spotkanie Zarządu.  

Nie ma głosu sprzeciwu. 

 

Zakończenie posiedzenia, godz. 12:15. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała Iwona Żbikowska 



 


